
 

ROSKILDE KOMMUNE 
Tjørnegårdskolen 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde på Tjørnegårdskolen 
22. april 2025 kl. 17.00-19.00 i Baren 

 

Mødedeltager Mødt 

Forældre 

Pernille Van Kleef Eskelund Madsen (Forperson)  X 

Anne-Mette Dinsen Schjødt (Næstforperson)  X 

Ann-Sofie Halskov  X 

Isabel Manjavacas Blanco  X 

Amina Shamayeva   X 

Daniel Andreasen  X 

Andreas Søndergaard  X 

Nina Thorsboe (suppl.)  A 

Skoledelsen 

Maiken Staudt Olesen  (skoleleder)  x  

Anders Ramsing (tidl. konst. skoleleder),  X 

Kamilla Alsing (souschef og udskolingsleder 4-9. 
klasse pr 1.5.25) 

X 

Thomas V. Jakobsen (konst. afdelingsleder, 4-9. 
klasse) 

 X 

Jonas Pedersen (Afdelingsleder, C-sporet)   X 

Esben Buhl (konst. afdelingsleder, SFO og 0-3 
klasse), 

 X 

Medarbejdere 

Lisbeth Hansen  x  

Iwona Zalecka-Ohlendorff  X 

Elever 

9X Ümmügülsüm Bardak   A 

7X Agnes Kelp Vestergaard   A 

7X Valentino Nicolas Padilla Lundsgaard (suppl)  A 

Eksterne repræsentanter 

Büsra Kutluca (BOSJ) A 

Camilla Sonne Wellendorf (Roskilde Katedralskole)  X 
 

 

X – fremmødt, A- afbud 
 

 
Pkt. 

 
Type 

 
Dagsorden 

 
Referat 

 
Aftaler 

1. B Godkendelse af dagsorden Dagsordenen blev godkendt som 
fremsendt 
Dog fremrykkes punktet om 
økonomi, der indlægges en pause 
og punktet eventuelt fremrykkes 

Fremadrettet vedhæftes 
seneste SB referat til 
dagsordenen. 

2. D Kort velkomst & dialog  
 
Præsentation af deltagerne – navn, rolle, 
baggrund og evt. et par ord om motivation 
for bestyrelsesarbejdet. 

Præsentation bordet rundt 
 
 
 

 



 
Præsentation af skolens nye ledelsesteam – 
herunder skoleleder og souschef. 

 
 
 
  

 
Efterhånden et samlet 
ledelsesteam. Mangler nu kun en 
afdelingsleder til SFO og 0.-3. 
klasse. I disse dage pågår 
ansættelsessamtaler til 
sidstnævnte. 
  

3. D SB-perspektiver 
 
Refleksionsspørgsmål til drøftelse 
 
1. Hvilke temaer ser bestyrelsen som vigtige i det 
kommende år? 
 
 
2. Hvad ser I som bestyrelsens vigtigste rolle i 
forhold til at understøtte ledelsen og skolens 
udvikling? 
 
 
3. Hvor ser vi de største muligheder for at løfte 
børnene – både fagligt og trivselsmæssigt? 
 
 
4. Hvordan kan vi sikre et tillidsfuldt og 
konstruktivt samarbejde mellem bestyrelse og 
ledelse? 
 
 
5. Hvilke værdier og principper skal kendetegne 
vores samarbejde? 
 
 
6. Hvilke informationer og indblik har bestyrelsen 
brug for fra ledelsen for at kunne bidrage 
meningsfuldt? 
 
 
7. Hvordan kan vi sikre, at vi holder fokus på 
skolens kerneopgave i vores prioriteringer og 
drøftelser? 
 
 
8. Hvilken rolle kan bestyrelsen spille i forhold til 
forældresamarbejde og skole-hjem-kulturen? 

 

Hermed i vilkårlig rækkefølge: 
 
1. Temaer 
- Ønske om oprydning i skolens 
principper samt en revurdering 
af, hvor de bedst placeres og 
synliggøres. 
- Årshjul til at danne overblik. 
- Udfordre narrativerne om 
skolen. 
- Arbejde på at tilføre attraktive 
tilbud for hele kommunen på 
skolen fx idrætsklasser eller 
musikklasser. Fx gennem 
profilskoletanken. 
- Hvordan møder skolen 
forældrene? Efterspørgsel af en 
’rød tråd’ i måden, hvorpå skolen 
informerer.  
- Øge samarbejdet mellem 
katedralskolen og TGS. 
- Se på ’trivselskommissionens’ 
anbefalinger. 
- Profilering af skolen. 
- Fortsat arbejde med at styrke 
SFO’en. 

 
 
 
For at aflaste samt 
kvalificere SB arbejdet 
giver det mening at 
nedsætte forskellige 
arbejdsudvalg. 
 
Skabe overblik over 
skolens principper og 
forestå en prioritering 
 

4. O+D Opfølgning på samarbejdet med STUK 
v. Jonas  
 

Oprids ved Jonas.  
Arbejde med 3 spor: 
Sprogindsatser  
PLC (år 2) 
Fagteams (blev ændret til 
bærende årgangsteams). 
 

Når den endelige ’3 års 
plan’ er udarbejdet 
præsenteres den for SB. 

5. 0+D Status på mellemrum – hvordan går det 
med det?  V. Esben 

 

Orientering ved Esben.  
Båret af en række dygtige 
kompetente medarbejdere i 
tilbuddet. Disse sparrer løbende 
med PPR.   
Vi oplever, at mange elever 
profiterer af tilbuddet. Nogle er 
tilknyttet full time, andre i 
udvalgte lektioner henover ugen. 

SB vil gerne løbende 
orienteres om tilbuddet. 



Nogle elever med PPV, der peger 
på særlig støtte og andre elever.  
 
Alle elever revisiteres én gang 
årligt.   

6. O Status på økonomi v. Anders/Maiken  Almen 

Der forventes i 2025 et lille 

overskud, men der skal være 

opmærksomhed på et strukturelt 

underskud ind i 2026 

Der er ansat en del årsværk til 

mellemformer – disse skal over 

en årrække gerne finansieres af 

færre udgifter til elever i 

segregerede tilbud.  

Der skal fortsat være stort fokus 

på højt sygefravær og 

vikarforbrug – det er stadig for 

højt. 

Der er i 2025 afsat 1,2 mio. til 

drift (i 2024 1,5 mio.) 

 

C-spor 

Er for første gang i mange år på 

rette spor og der forventes 

balance i økonomien. 

Dog skal der her også være stort 

fokus på vikarforbrug og 

sygefravær, der har over tid 

været mange langtidssyge og 

afskedigelser heraf. 

Opmærksomhed på overlap til 

basis-SFO. 

 

SFO 

Intet særligt at bemærke – der 

forventes balance, også 

fremadrettet  

 

Forud for næste SB møde 
fremsendes budgetark 
udarbejdet af sekretær 
Carina.  

7. D+B Retningslinje på udlån af lokaler (bilag 
bedes læses forinden mødet) v. Esben 

 Punktet udskydes til 
kommende møde. 
Retningslinjerne 
genfremsendes med 
kommende dagsorden.  
 

8. D Punkter til kommende møder  
 
 

’Retningslinje på udlån af 
lokaler (bilag bedes læses 
forinden mødet) v. Esben’ 
 



STUK punktet tages på på 
SB mødet d. 19/6. 
 
Yderligere punkter bedes 
meldt ind til Maiken eller 
Pernille. 
 

9. D Eventuelt Forespørgsel om strukturen med 
afd. 1/afd. 2 fastholdes. 

Maiken bekræfter, at 
strukturen fastholdes. 
 

10. B Godkendelse af referat   

 
O-orientering, H-høring, B-beslutning, D-drøftelse 
 
 


